
Звонко Јуришић 

1. Питање постављено Институту за медицинско вјештачење Федерације БиХ – „Колико је 

исплаћено новца по основу дневница и колико износи дневница у Институту за медицинско 

вјештачење? Коме и у ком износу су исплаћиване дневнице, те колики су лични дохоци у 

Институту за медицинско вјештачење?“ 

2. Питања постављена Федералном министарству финансија и Пореској управи Федерације 

БиХ: 

1. „Колико је кладионица регистровано у Федерацији БиХ, ко су њихови власници и 

одговорна лица? 

2. Колико пословних јединица има свака од њих? 

3. Колико има пријављених радника или запослених у тим пословним јединицама и 

колика су њихова примања?  

4. Колико су регистроване кладионице уплатиле пореза за 2011. годину? 

5. Колика су дуговања по основу неплаћеног пореза (према мојим информацијама преко 

40 милиона КМ у протеклих четири године), ако су информације тачне - која је ту 

одговорност Пореске управе и Министарства финансија Федерације БиХ за такво стање 

и да ли су покренуте одређене активности према тужилаштву за овакво стање?“ 

 


